

112-2 「畢業班導師輔導工作評量問卷」施測相關事宜

112-2 「畢業班導師輔導工作評量問卷」已於 113 年 4 月 29 日(星期一)上架開放填寫，截止日期為 113 年 5 月 19 日(星期日)晚上 24 時，請應屆畢業生協助上網填寫，謝謝！

導師輔導工作評量問卷的路徑如下：

i-touch 首頁：「學業」>「評量問卷填答」>「教學評量問卷」，再點選「導師問卷」，即可開始填答。

The screenshot displays the i-Touch system interface. At the top, there is a navigation bar with various icons for system functions. Below this, a breadcrumb trail shows the path: 學業Study > 評量問卷填答Evaluation Questionnaire > 教學評量問卷Teaching Evaluation Questionnaire. The main content area is titled '填寫問卷' (Fill out questionnaire) and includes a '注意事項' (Notice) section with two items: '112-2 畢業班期末教學評量個別抽籤活動(施測日期: 113/4/29-5/19)' and '112-2 學期教學評量問卷 (畢業班)'. Below the notice, there is a section for '1122 教學評量問卷' (1122 Teaching Evaluation Questionnaire) with a '開始作答' (Start answering) button. A list of questionnaires is shown, with '導師問卷' (Mentor Questionnaire) highlighted with a red box. Other questionnaires listed are '教學問卷' (Teaching Questionnaire) and '教官問卷' (Instructor Questionnaire). The left sidebar contains navigation options for '個人資訊PERSONAL INFORMATION' and '學業STUDY', with '教學評量問卷' (Teaching Evaluation Questionnaire) selected under the latter.